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Abstract (en)
[origin: WO8706796A1] Composition for use in altering the response of plants to microorganisms comprises the exopolysaccharide(s) derived from
bacteria of the genus Rhizobium, or oligopolysaccharide(s) consisting of or containing one or more of the repeat-units of said exopolysaccharide(s).
A method for treatment of plants with the composition either before, after, or simultaneously with exposure of the plants to microorganisms is also
disclosed.

Abstract (fr)
Composition, destinée à modifier la réaction de plantes à des micro-organismes comprend le/les exopolysaccharide(s) derivés des bactéries du
gène Rhizobium, ou de le/les oligopolysaccharide(s) contenant une ou plusieurs unités doubles dudit/desdits exopolysaccharide(s). Un procédé de
traitement de plantes avec ladite composition avant, après ou pendant l'exposition des plantes à des micro-organismes est également décrit.
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